
   
 

Acta AJ09-2023 

Lloc Sala de professors del Taula Rodona 

Data 8 Novembre 2023 

Assistents Fanny Invernon, Mireia Ventura, Carla Margalef, Sònia Garriga, Ana 
Blanco, Teresa Espinosa, Jordi Clarà, Laia Rovira, Mireia Fernández, Ana 
Fernández, Anna Ciurans, Àstrid Sanz, Anna Martí.  

Ordre del dia 

1. Presidència 

2. Pedagògica 

3. Projectes 

4. Menjador 

5. Consell Escolar 

6. Festes 

 

1. Comissions 

Presidència 

- Es fa fer la reunió i es van exposar diferents temes, com les NEE, Aires, l’escola d’arts de 

Sant Quirze (proposta per l’any vinent). Es va parlar de l’ús dels telèfons i 

exposició/educació sexual, aquest tema l’ajuntament el pren molt seriosament. 

- Dilluns 19h: nova reunió a l’Ajuntament, l’Anna Martí hi anirà en representació de les 

presidentes.  

- Nostra festa final de curs 15 de Juny, s’ha comunicat a l’ajuntament però no ens 

asseguren el material.  

- Monitors de necessitats especials: cobreix 32.5h al mes, però necessitem 64h.  

o Ens han passat el conveni i en tots els apartats s’hi afegeix que rebre el conveni 

fa que s’obrin les activitats a tots els nens de St Quirze.  

o Si no es firmava amb aquest apartat, l’aportació es dividia en 6 (per les 6 escoles 

del poble) 

o Fer seguiment de com es comunica i de les noves incorporacions. De cara al curs 

24-25, el catàleg d’extraescolars haurà de ser molt car els preu per membres de 

l’AFA i no membres de l’AFA.  

- Aramark: hi ha 11 factures pendents de pagar. S’està investigant què ha passat 

realment, ja que son d’exercisis anteriors i volem assegurar-nos de que no hi hagi 

duplicats. Ens reunirem amb la Vanessa d’Aramark i repassarem tot.  

o La quantitat son 9mil euros 



   
 

- Un missatge clar per totes les comissions és que 2023-24 ha de ser un any d’estalvi.  

o Farem pressupostos per cada comissió, un cop quedi aclarit l’ingrés de la quota 

de l’AFA, que s’acaba de passar i hi ha rebut tornats.  

o S’han de pensar activitats per recollir diners per la climatització: cursa 

d’orientació, excursions, concursos, etc.  

Pedagògica: pendents de fer la reunió amb la Susana les necessitats de l’escola. La comissió 

pedagògica està demanant pressupostos a diferents proveïdors.  

- Xerrada als pares per explicar que som una escola inclusiva i despertar consciencia 

sobre la neuro-diversitat. Oberta a tot St. Quirze.  

- Altres temes: Pantalles, pornografia, bulling, nutrició 

- Repassar amb l’ajuntament les temàtiques i les dates per no solapar 

- Sessió de primers auxilis: la Tere pot donar la xerrada, però el material l’ha d’aportar 

l’escola o Aramark (són uns 200€ que de moment no pagarem).  

Projectes:  

- S’han reunit amb Susana, el departament d’educació només autoritza AACC a les 

zones comuns. Es torna a consultar si es pot afegir a les aules ja que els ventilador 

no són factibles.  

- La potencia: la factura la paga l’ajuntament. Però fins que no sapiguem les 

necessitats específiques no podem actuar.  

- L’altra escola del poble que depèn del Dep. d’educació, El Lola,  es troba en la 

mateixa situació. Si no avancem, es proposa mobilitzar-nos conjuntament per fer 

més pressió 

 

Menjador:  

- La Laia s’incorpora a la comissió 

- Hi ha un carro nou per la brossa 

- La fregidora s’ha revisat i podria estar solucionat, però des de que va passar el 

Ricard, no l’han fet servir. 

- Els arcons estàn espatllats, mides dels arcons que s’ha de mirar de substituir: 

      1er Arcon: 

Arcon 1 Arcon 2 

139 llargada 
58 amplada 
83 alçada 

152 llargada 
62 amplada 
83 alçada 
 

 



   
 

- Parlar amb altres AFAs, avaluar si tenen taules o bancs. (Projectes) 

o Actualització del 9 de Novembre: un dels seient s’ha trencat i ja suposa un 

perill. S’ha contactat un fuster que ho miri.   

- L’Eva és un reforç per la Belén, utilitza el mateix telèfon que la Belén.  

- Copio les activitats que es van comentar en l’ultima junta per parlar-ne a la reunió 

de menjador:  

 

▪ Hi ha bústia de suggeriments pels nens, mirar d’implementar-la 

▪ Publicitar les iniciatives com per exemple la coca d’aniversaris, 

dinar amb els avis, tastets,..  

▪ S’estudia com aprofitar el menjar que sobra 

 

Consell Escolar:  

- Es va demanar que la Biblioteca estigui a disposició dels alumnes a l’hora del 

menjador. S’ha proposat moltes vegades però no sembla que encaixi pels monitors.  

Festes:  

- La festa de Nadal el 15 de Desembre. Demanar al Ricard si podrien venir els 

pastorets a dinamitzar la festa (i de pas promocionar la funció que serà el 16 i 17 de 

Desembre).  

Junta Acció Responsable 

27-Sep Presidència ha de demanar a la Susana què s'ha fet amb el tema de paneroles Presidència 

27-Sep 
Afegir al reglament que durant les activitats d'extraescolars i menjador no s'inclou un monitor per 
aquells alumnes que tinguin necessitats especials 

Extraescolars, suport 
comunicació 

27-Sep 
Demanar a Aramark una millora de coneixements de primers auxilis i evidència dels cursos anuals. La 
Tere s’ofereix però el material l’ha d’aportar l’escola.  

Extraescolars, 
menjador 

27-Sep 
8-Nov 

Avaluar si ens interessa més canviar les taules senceres o bé aquestes reparacions de seients. 
9de Novembre s’ha trencat un seient i es contacta un fuster. Parlar amb altres AFA per veure què 
tenen (cadires individuals o bancs).   

Projectes 

27-Sep 
Millorar la comunicació de les iniciatives que de menjador (tant les activitats durant l'hora del pati 
com dies especials (coca d'aniversaris, dinar amb avis) . Implementar la bústia de suggeriments.  

Menjador, suport de 
xarxes 

27-Sep Parlar amb la brigada per mirar la xarxa que hi ha sobre del tobogan Presidència 

8-Nov Demanar als pastorets si poden dinamitzar la festa de nadal (15 Desembre) Ricard 

8-Nov Repasar les facture d’Aramark  Tesoreria/Presidència 

 

Sense més assumptes a tractar dono per finalitzada la reunió. 

Carla Margalef    

Secretària AFA Taula Rodona  
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